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Styret i Tangensameiene takker for mulighet til å kommentere forslag om ny fjordøy i 
Lysakerfjorden. Styret representerer sameiene  Tangen 1,2 og 3 som alle ligger på Rolfstangen. De 
tre sameiene er medlem av Rolfsbukta Huseierforening, men ønsker å sende en separat 
høringsuttalelse i denne saken. Ideen om å etablere en fjordøy i Lysakerfjorden har blitt luftet 
gjentatte ganger de siste 2-3 årene, både i pressen og ved informasjon fra kommunen. 
Begrunnelsen for forslaget synes dels å være kortreist bruk av stedlige fyllmasser, dels økt behov 
for fritidsareal for den økende befolkningen på Fornebu. Et lignende prosjektet der man utvidet 
Kadettangen synes å ha blitt en stor suksess.  Styret i Tangensameiene er derfor positive til et 
prosjekt der det etableres en ny fjordøy i Lysakerfjorden. Hovedbegrunnelsen for styret er at en 
sterkt økende befolkning på Fornebu vil ha behov for nye rekreasjonsområder i nærområdet. 
Storøyodden er allerede svært populær og mye brukt , særlig på sommerstid. På Rolfstangen er 
det i dag to offentlig badeplasser som også er mye brukt. Rolfstangen er samtidig et naturområde 
med særlig sårbar vegetasjon, blant annet med vernet edelløvskog. Etablering av en ny fjordøy 
lengre nord på Fornebulandet vil kunne avlaste noe av den forventede økning i ferdsel som kan 
påvirke naturmangfoldet på Rolfstangen.  Styret i Tangensameiene stiller seg derfor positiv til de 
foreløpige planene for etablering av ny fjordøy i Lysakerfjorden
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